

AXBOROT XATI

Respublika Ma'naviyat va ma'rifat markazi, Fanlar akademiyasi, YUNESKO ishlari bo'yicha Milliy komissiya, Madaniyat va san'atni rivojlantirish jam'armasi, Oliy va o'rta maxsus ta'lim vazirligi, Madaniyat va turizm vazirligi, Qoraqolpog'iston Respublikasi Vazirlar Kengashi, Xorazm viloyati va Toshkent shahar hokimliklari, tegishli vazirlik va idoralar hamkorligida 2023 yil sentyabr oyida "Abu Rayhon Beruniy ilmiy merosining jahon fani rivojidadagi o'rni" mavzusida xalqaro ilmiy-amaliy anjuman o'tkaziladi.

Anjumanda quyidagi yo'nalishlar bo'yicha ilmiy masalalar muhokama qilinadi:

1. Abu Rayhon Beruniy ilmiy merosida amaliy fanlarning o'rni.
2. Abu Rayhon Beruniy va ijtimoiy-gumanitar fanlar.
3. Abu Rayhon Beruniyning ilmiy merosiga zamonaviy yondashuvlar.
4. Abu Rayhon Beruniyning dunyo tamaddunini rivojlantirishga qo'shgan hissasi.

MATERIALLARNI RASMIYLASHTIRISHGA QO'YILADIGAN TALABLAR:

- Anjuman materiallari ilmiy maqola shaklida qabul qilinadi. Maqolalar konferensiya yo'nalishlari bo'yicha dolzarb mavzularda, ilmiy tahlil va tugallangan fikrlar asosida, taklif va tavsiyalar bilan taqdim etilishi lozim;

- maqolaning asosiy matni 6-12 bet hajmda bo'lishi talab etiladi (A-4 format, harflar kattaligi *14 kegel*, qatorlar orali'i *1.5 interval*; *yuqoridan, pastdan, chapdan, o'ngdan 2.5 sm joy qoldirib, Times New Roman shriftida rasmiylashtirilishi lozim*). Maqolaning nomi bosh harflar bilan yozilishi, bitta bo'sh qator qoldirilib, navbatdagi qatordan muallifning ismi, familiyasi va bir qatordan keyin ilmiy darajasi, tashkilot nomi ko'rsatilishi talab etiladi;

- kalit so'z va iboralar (7-10 ta), o'zbek, rus va ingliz tillarida qisqacha annotatsiya (kamida 300 ta so'z) yoziladi;

- foydalanilgan adabiyotlar ro'yxati matn so'ngida keltirilib, havola to'rtburchak qavs ichida beriladi, ya'ni adabiyot raqami: beti [2: 30].

- fayl nomi muallif yoki birinchi muallifning familiyasi bilan nomlanishi lozim.

Matnda keltirilgan ma'lumotlarning haqqoniyligi va aniqligiga muallif yoki mualliflar javobgar hisoblanadi.

Tashkilotchilar taqdim etilgan maqolalar tahlili, nashr bilan bo'liq barcha xarajatlarni zimmasiga oladi.

Anjuman tili: o'zbek, rus, ingliz.

Izoh: qabul qilinmagan maqolalar mualliflariga qaytarilmaydi.

ANJUMAN ISHIDA ISHTIROK ETISH SHARTLARI:

- Anjumanga maqola yuborishning so'nggi muddati: 2023 yil 15 may (manzil: O'zbekiston Respublikasi, Toshkent shahar, Yakkasaroy tumani, Yusuf Xos Hojib ko'chasi 76-uy, Respublika Ma'naviyat va ma'rifat markazi

- e-mail: khamdamov.1986@bk.ru – tel.: (+99890) 285 40 77 (telegram),

kuranbayevaumida778@gmail.com – tel.: (+99891) 132 97 30 (telegram).

- anjuman o'tkazilishi aniq vaqti hamda joyi maqolasi qabul qilingan mualliflarga yuqorida ko'rsatilgan manzillar orqali ma'lum qilinadi.

- maqolalar uchun to'lov mavjud emas. Maqolasi qabul qilingan ishtirokchilarga to'plam bepul tarqatiladi.

ma'sul: U. Hamdamov.
Tashkiliy qo'mita

ИНФОРМАЦИОННОЕ ПИСЬМО

Республиканский центр духовности и просвещения, Академия наук, Национальная комиссия по делам ЮНЕСКО, Фонд развития культуры и искусства, Министерство высшего и среднего специального образования, Министерство культуры и туризма, Совет Министров Республики Каракалпакстан, Хорезмской области и Ташкент В сентябре 2023 года состоится международная научно-практическая конференция на тему «Роль научного наследия Абу Райхана Беруни в развитии мировой науки» совместно с акиматами городов, соответствующими министерствами и ведомствами.

На конференции будут обсуждаться научные вопросы по следующим направлениям:

1. Роль прикладных наук в научном наследии Абу Райхана Беруни.
2. Абу Райхан Беруни и социальные и гуманитарные науки.
3. Современные подходы к научному наследию Абу Райхана Беруни.
4. Вклад Абу Райхана Беруни в развитие мировой цивилизации.

ТРЕБОВАНИЯ К ОФОРМЛЕНИЮ МАТЕРИАЛОВ:

- Материалы конференции принимаются в виде научных статей. Статьи должны быть представлены по актуальным темам конференции, основанные на научном анализе и законченных мнениях, с предложениями и рекомендациями;

- основной текст статьи должен быть объемом 6-12 страниц (формат А-4, размер шрифта 14 кегеля, междустрочный интервал 1,5 интервала; отступать 2,5 см сверху, снизу, слева, справа, шрифт Times New Roman должен быть оформлен). Название статьи необходимо написать прописными буквами, оставить одну пустую строку, а в следующей строке указать имя и фамилию автора, а через одну строку указать ученую степень и название организации ;

- ключевые слова и фразы (7-10), краткая аннотация (не менее 300 слов) на узбекском, русском и английском языках;

- в конце текста приводится список использованной литературы, а в квадратных скобках дается ссылка, то есть номер ссылки: стр. [2: 30].

- имя файла должно быть названо по фамилии автора или первого автора.

Автор или авторы несут ответственность за достоверность и точность информации, представленной в тексте.

Организаторы несут все расходы, связанные с анализом и публикацией присланных статей.

Язык конференции: узбекский, русский, английский.

Примечание: неприятые статьи не будут возвращены их авторам.

УСЛОВИЯ УЧАСТИЯ В КОНФЕРЕНЦИИ:

- Крайний срок отправки статей на конференцию: 15 мая 2023 года (адрес: Республика Узбекистан Центр духовности и просвещения, г.Ташкент, Яккасарайский район, улица Юсуфа Хос Хаджиба, 76).

- электронная почта: khamdamov.1986@bk.ru - телефон: (+99890) 285 40 77 (телеграмма), kuranbayevaumida778@gmail.com – телефон: (+99891) 132 97 30 (телеграмма).

- о точном времени и месте проведения конференции авторы, чьи статьи были приняты, будут уведомлены по указанным выше адресам.

- оплата за статьи отсутствует. Сборник будет распространяться бесплатно среди участников, чьи статьи были приняты.

Ответственный: У. Хамдамов.
Оргкомитет

INFORMATION LETTER

Republican Center for Spirituality and Education, Academy of Sciences, National Commission for UNESCO, Foundation for the Development of Culture and Art, Ministry of Higher and Secondary Specialized Education, Ministry of Culture and Tourism, Council of Ministers of the Republic of Karakalpakstan, Khorezm region and Tashkent In September 2023, an international scientific a practical conference on the topic "The role of the scientific heritage of Abu Rayhan Beruni in the development of world science" together with city akimats, relevant ministries and departments.

The conference will discuss scientific issues in the following areas:

1. The role of applied sciences in the scientific heritage of Abu Rayhan Beruni.
2. Abu Rayhan Beruni and social and human sciences.
3. Modern approaches to the scientific heritage of Abu Rayhan Beruni.
4. The contribution of Abu Rayhan Beruni to the development of world civilization.

REQUIREMENTS FOR FORMING MATERIALS:

- Conference proceedings are accepted in the form of scientific articles. Articles should be submitted on current topics of the conference, based on scientific analysis and complete opinions, with suggestions and recommendations;

- the main text of the article should be 6-12 pages long (A-4 format, font size 14 kegel, line spacing 1.5 spacing; indent 2.5 cm from top, bottom, left, right, Times New Roman font should be designed) . The title of the article must be written in capital letters, leave one empty line, and in the next line indicate the name and surname of the author, and one line later indicate the academic degree and name of the organization;

- key words and phrases (7-10), a brief abstract (at least 300 words) in Uzbek, Russian and English;

- at the end of the text, a list of references is given, and a reference is given in square brackets, that is, the reference number: p. [2: 30].

- The file name should be named after the last name of the author or the first author.

The author or authors are responsible for the reliability and accuracy of the information provided in the text.

The organizers bear all costs associated with the analysis and publication of submitted articles.

Conference language: Uzbek, Russian, English.

Note: Unaccepted articles will not be returned to their authors.

CONDITIONS FOR PARTICIPATION IN THE CONFERENCE:

- Deadline for submitting articles to the conference: May 15, 2023 (address: Republic of Uzbekistan Center for Spirituality and Enlightenment, Tashkent, Yakkasaray district, Yusuf Khos Khadzhib street, 76).

- email: khamdamov.1986@bk.ru - telephone: (+99890) 285 40 77 (telegram),

kuranbayevaumida778@gmail.com – phone: (+99891) 132 97 30 (telegram).

- about the exact time and place of the conference, the authors whose articles were accepted will be notified at the addresses indicated above.

- there is no payment for articles. The collection will be distributed free of charge to participants whose papers have been accepted.

Responsible: U. Khamdamov.
Organizing Committee